
Protokół nr VII 

Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą  

z dnia 24 września 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto 24 września 2024 r. o godz. 1500.  Miejsce obrad sala konferencyjna 

w Urzędzie Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą, ul. Szkolna 1. 

Do punktu 1 

Otwierając obrady siódmej w dziewiątej kadencji Sesję Rady Miejskiej, Przewodniczący – 

Krzysztof Pryciak stwierdził, że sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie powitał Radnych Miasta i Gminy Dobrzyń nad 

Wisłą, Burmistrza wraz z pracownikami, sołtysów, dyrektorów szkół oraz gości zaproszonych 

(lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu). 

Do punktu 2 

Stwierdził, iż w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum, umożliwia przeprowadzenie 

sesji i podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Nieobecni na sesji byli radni: Grzegorz Ryczkowski, Krzysztof Sobierajski i Marcin Żurawski.  

Do punktu 3 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, zapytał czy ktoś z obecnych ma uwagi do 

otrzymanego porządku.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie VII sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą. 

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą z dnia 19 lipca 

2024 roku. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 



6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności podejmowanej 

w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian budżetu Miasta i Gminy na 2024 rok; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą  

na lata 2024-2038;  

3) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się 

w gminnej ewidencji zabytków; 

4) wyrażenia zgody przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku 

o dofinansowanie dla zadania pod nazwą; „Termomodernizacja budynku Szkoły 

Podstawowej w Krojczynie” 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad VII sesji Rady Miejskiej.  

Wobec braku uwag zarządził imienne głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Na 12 radnych obecnych na sesji za przyjęciem porządku obrad było 12 radnych, Przeciw-0, 

Wstrzymało się -0,  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Do punktu 4 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z VI sesji Rady Miejskiej z 

dnia 19 lipca 2024 roku.  

Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zastrzeżeń, wobec czego Przewodniczący 

Rady zarządził głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu nr VI. 

Na 12 radnych obecnych na sesji za przyjęciem protokołu VI obrad było 12 radnych, Przeciw-

0, Wstrzymało się – 0.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia protokołu VI stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  



Do punktu 5  

Burmistrz przedstawił swoje sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Do przedstawionej informacji nie wniesiono żadnych pytań ani uwag. 

Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że pełnił dyżur w każdy wtorek od godz.12 na który 

serdecznie zaprasza zainteresowanych mieszkańców. 

Do punktu 7  

Pani Skarbnik Agnieszka Ziółkowska przedstawiał projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Miasta i Gminy na 2024 rok wraz z autopoprawką. 

Uzasadnienie do omawianego projektu uchwały brzmiało „ Zmiana budżetu Miasta i Gminy 

Dobrzyń nad Wisłą na 2024 r. 

 

1) Zwiększa się budżet o kwotę 183.729,17 zł stanowiącą zwrot części wydatków wykonanych 

w ramach funduszu sołeckiego w 2023 roku, zgodnie z decyzją WFB.I.3120.3.65.2024 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 14 sierpnia 2024 r. Środki przeznacza się na odsetki 

od kredytów i pożyczek; 

2) Wojewoda Kujawsko-Pomorski decyzją Nr WFB.I.3120.3.72.2024 z dnia 12 września 2024 

roku zwiększył dotację celową w Dz. 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” w kwocie 

7.200,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów;  

3) Wprowadza się do budżetu kwotę 2.000,00 zł stanowiące środki Funduszu Pomocy 

na zapewnienie wypłaty świadczenia rodzinnego; 

4) Zwiększa się o 17.000,00 zł wpływy z opłat za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz o kwotę 14.820,05 zł stanowiącą opłatę za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych 

w obrocie hurtowym; 

5) Zwiększa się o 43.000,00 zł dochody z tytułu usług opiekuńczych z przeznaczeniem na DPS-y; 

6) Wnosi się do budżetu kwotę 6.000,00 zł stanowiącą darowiznę od Polskiego Stowarzyszenia 

Innowacyjnych Technik Nauczania, z przeznaczeniem na szkolenia nauczycieli; 

7) Sołectwo Mokówko przenosi 2.000,00 zł z „Organizacji imprez integracyjnych w sołectwie” 

na „Zakup namiotu na potrzeby sołectwa”; 



8) Sołectwo Płomiany przenosi 2.000,00 zł z „Organizacji imprez integracyjnych” oraz 836,89 zł 

z „Zakupu wieńca dożynkowego” na „Doposażenie świetlicy wiejskiej”; 

9) Na 2025 rok przenosi się realizację inwestycji „Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie 

Gminy Dobrzyń nad Wisłą poprzez wymianę opraw” oraz przekazanie dotacji celowych na 

zabytki; 

10) Wprowadza się do budżetu dwie inwestycje „Termomodernizacja Szkoły Podstawowej 

w Krojczynie” w kwocie 10.000,00 zł oraz „Doposażenie PSZOK w Dobrzyniu nad Wisłą” 

w kwocie 10.000,00 zł; 

11) Pozostałe zmiany w rozdziałach: 01095, 75023, 75075, 75085, 75095, 80101, 80113, 85219, 

85295, 85502, 85504, 90002, 92109oraz 92695 spowodowane są zwiększeniem kosztów 

w poszczególnych paragrafach. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i zarządził 

imienne głosowanie w sprawie przyjęcia ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Na 12 radnych obecnych na sesji za przyjęciem projektu uchwały obrad było 12  radnych, 

Przeciw-0, Wstrzymało się – 0. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała o nr VII/32/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 7 p-pkt 2 

Pani Skarbnik Agnieszka Ziółkowska przedstawiał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2038 polegają na dostosowaniu kwot do 

uchwały zmieniającej budżet Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą na 2024 r.  

Zmiana limitów przedsięwzięć zgodnie z załącznikiem nr 2. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i zarządził 

imienne głosowani wraz z autopoprawką. 

Na 12 radnych obecnych na sesji za przyjęciem projektu uchwały obrad było 12 radnych, 

Przeciw-0, Wstrzymało się – 0. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała o nr VII/33/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



 

Do punktu 7 p-pkt 3 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się 

w gminnej ewidencji zabytków przedstawiała Pani Agnieszka Zielińska. Poprosiła 

jednocześnie o przyjęcie autopoprawki do omawianego projektu uchwały dotyczącego dopisani 

w paragrafie 1 po wyrazie Rzymskokatolickiej p.w. wyrazu ,, Wniebowzięcia”  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag i pytań, wobec tego 

Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i zarządził imienne głosowanie wraz 

z autopoprawką w sprawie przyjęcia w/w projektu uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji za przyjęciem projektu uchwały obrad było 12 radnych, 

Przeciw-0, Wstrzymało się – 0. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała o nr VII/34/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 7 p-pkt 4 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz 

złożenia wniosku o dofinansowanie dla zadania pod nazwą ,,Termomodernizacja budynku 

Szkoły Podstawowej w Krojczynie” przedstawiał Pani Agnieszka Zielińska. Uzasadnienie do 

omawianego projektu uchwały brzmiało „ W związku z ogłoszonym naborem wniosków dla 

Inwestycji B1.1.3. Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół 

w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności Gmina Dobrzyń nad Wisłą 

planuje złożyć wniosek o dofinansowanie dla przedsięwzięcia pn. „Termomodernizacja 

budynku Szkoły Podstawowej w Krojczynie”. 

Do wniosku niezbędne jest dołączenie uchwały Rady Miejskiej upoważniającej do złożenia 

wniosku o dofinansowanie i przyjęcia do realizacji wymienionego wyżej przedsięwzięcia. 

Podjęcie przedmiotowej uchwały związane jest z możliwością pozyskania środków 

finansowych pochodzących z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności, 

w wysokości do 100 % kosztów kwalifikowanych projektu. W związku z powyższym podjęcie 

uchwały jest zasadne.” 



Przewodniczący Rady odczytała tytuł projektu uchwały i zarządził imienne głosowanie 

w sprawie przyjęcia w/w projektu uchwały. 

Na 12 radnych obecnych na sesji za przyjęciem projektu uchwały obrad było 12 radnych, 

Przeciw-0, Wstrzymało się – 0. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała o nr VII/35/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 8 

Brak Interpelacji i zapytań radnych. 

Do punktu 9  

Brak Wolnych wniosków i informacji. 

Do punktu 10 

Kończąc obrady siódmej Rady Miejskiej Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za 

udział i zamknął obrady siódmej Sesji Rady Miejskiej w IX kadencji. 

Protokółowała                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej  

Magdalena Sujka                                                                                 Krzysztof Pryciak  

 

 


